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Geachte dames en heren, 
  
Bij ons aantreden in de Klankbordgroep waren wij hoopvol over het succes van dit nieuwe gremium. 

Terugkijkend op het eerste jaar moeten wij helaas concluderen dat er veel gepraat wordt en niets 

concreets tot stand komt. Van enig succes is totaal geen sprake. Het overleg bestaat ook uit een 

kleine vaste kern, van de initiële groep is niets meer over, wat ook voor zich spreekt. Daarbij wordt 

de klankbordgroep slecht en pas achteraf geïnformeerd over zaken door de betrokken partijen. 
  
Enige maanden geleden is door één van de deelnemers al aan de noodrem getrokken waarna is 

toegezegd dat communicatie en verdere aanpak verbeterd zou worden. Helaas is hiervan tot op 

heden geen sprake. 
  
Onze laatste bijeenkomst is voor ons de 'bekende druppel' om te stoppen met deelname aan het 

Klankbordoverleg. Het feit, dat de ingezonden brief van de Dorpsraad over de A9, niet direct op de 

agenda van het KBG overleg is geplaatst en inhoudelijk niet serieus is besproken, geeft voor ons aan 

dat de bewoners niet serieus worden genomen. De gemeente nam echter royaal de ruimte om de 

brief in twijfel te trekken. Ook door collega-klankbordleden werd het niet gewaardeerd dat de 

Dorpsraad voor haar mening uitkwam. Dit was later ook nog op Internetfora te lezen. 
Kortom op deze manier kunnen wij niet een nuttige bijdrage leveren. Vandaar ons besluit m.i.v. heden 

ons lidmaatschap op te zeggen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Wijnand Uitman 
Ciska Spikker 
  
  
 
 
 
 
 


